
Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta ordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure§ti din data
de 26 mai 2022, ora 10:00

Convocarea sedintei ordinara a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozi jia
Tnregistrata sub nr. 1197/20.05.2022.

§edinta a avut Ioc la sediul autoritalii deliberative din rnunicipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 51 din cei 55 de consilieri generali.

§edinja s-a desfa9urat prin rnijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

La 9edinla au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir, Secretar
General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod – Director
executiv, Direc jia Asistenla Tehnica 9i Juridica.

Au fost invitati sa participe online directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edin@ au fost absenti urmatorii: Militaru Marian-Catalin
(suspendat), Olteanu Cristian-Marian, Radulescu Gabriel 9i Socolovici
Razvan-Mihai (motivat).

I

Doamna Secretar General Georgia,na Zamfir
Buna ziua! Bine ati venit la 9edinta Consiliului General al Municipiului

Bucure9ti de astazi! va anun! ca avem o prezen@ de 41 de consilieri
generali.

Pentru Tnceput va supun la vot procesul verbal incheiat in 9edinja
extraordinari a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti din data
de 18.05.2022. va rog sa va exercita{i votul.

Doamna Petrescu, domnul Marius Pavel, doamna Nina sandulescu,
domnul Melciu Florin

(

Domnul Consilier Melciu Florin
„Pentru“, doamna pre9edinte.

Domnul Consilier Nicolai
„Pentru“ gi votul mel BB

+
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q, dintei Muljumesc



Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumesc frumos.
28 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva si 11 abjineri, procesul

verbal a fOBt aprobat.

Menjiune: Rezultatul final al votului este: 30 de voturi pentru, 0
voturi impotriva, 11 abjineri.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Tn continuare am sa dau cuvantul domnului Nicusor Dan, Primar

General al Municipiului Bucure9ti.

(
Domnul Primar General Nicu9or DAN
Buna ziua! Bine ati venit la sedinta Consiliului General de astazi. ’in

primul rand pentru ca astazi este ziua na+ionala a Georgiei, un mesaj de
La Multi Ani din partea administratiei publice locale catre poporul georgian,
care a avut Tn ultimele decenii un destin similar cu al nostru, a trecut prin
comunism, prin domina jia rusa 9i T9i cauta drumul catre democratie si
lumea occidentala. Avem pe ordinea de zi Proiect de hotarare privind
Tnfratirea cu capitala Georgiei. Speram ca in continuare legaturile Tntre noi
sa fie consistente 9i sa ajute drumul fiecaruia catre lumea accidentala.

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Domnul §uhan, va rog.

(

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Ma auziji?

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Da. va auzim. Da, domnul $uhan. va rog, va auzim.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Am o rugamine respectuoasa la dumneavoastra. Vin cu rugamintea

pe care v-am adresat-o 9i Tn 9edinjele anterioare, de doua ori chiar, sa
propunem introducerea pe ordil)p@q4q\proiectului de hotarare privind
reglementarea situajiei Ecos@\@#ui$*nb'-~solicita instanja de judecata,



cum ne oblige, de fapt, instan ja de judecata. De data asta v-a9 ruga
frurnos sa nu mai ignoraji propunerea mea.

Domnul Primar General Nicu$or DAN
Da. Tntre timp, de la 9edinja precedenta pana astazi, exista un punct

de vedere de la Direc jia de utilitali din Primaria Municipiului Bucure9ti care
este nefavorabil acestui proiect de hotarare.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Deci avem un punct de vedere, cu alte cuvinte putem sa punem pe

ordinea de zi, nu e niciun feI de problema. Avem un punct de vedere, un
aviz negativ. Problema, este domnule Nicu9or Dan, domnule primar
general, problema este ca, 9i dumneavoastra 9titi foarte bine lucrul asta,
am discutat-o Tmpreuna Tn cadrul grupului format adhoc din reprezentantii
tuturor partidelor politice prezente Tn Consiliul General, ca noi suntem Tn
culpa acuma, noi suntem Tn culpa pentru faptul ca nu ducem la Tndeplinire
obligajia instituita de instanta printr-o hotarare definitiva 9i irevocabila, de
a discuta 9i a solu+iona cererea petentului respectiv, reclamatului Tn cazul
dosarului respectiv. Eu, personal, nu solicit nimic altceva. Am citit acel
document care mi-a parvenit de la Directia Servicii Publice 9i va
marturisesc ca am avut un sentiment de jena. Direc+ia respectiva, Tntr-o
manifestare eroica, cu ghilimelele de rigoare, va rog sa le puneti
dumneavoastra, desfiin+eaza Consiliul General. Deci ne pune in situatia
de a nu putea sa discutam pentru ca nu elaboreaza raport de9i, repet, in
opinia mea ceea ce au facut dumnealor este un document suficient. Este
un raport cu aviz negativ. Foarte bine. Hai sa discutam problema. Nimeni
nu spune ca trebuie, eu cel putin, nu spun ca trebuie sa adoptam tariful
respectiv propus de Eco Sud, dar hai sa discutam chestiunea. Hai sa
Tndeplinim ceea ce ne cere instanja. Hai sa Tndeplinim ceea ce ne cere
legea

(

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Doar ca sa ramana consemnat Tn procesul verbal - opinia mea este

ca fata de hotararea de instanta Ia care faceti referire Consiliul General si-
a indeplinit obligatia prin hotararea pe care a pronunjat-o in luna august
2021. Pe parte proceduraLp8.aN9g pe doamna Secretar General.



Domnul consilier Suhan Valeriu Nicolae
Daca fmi permiteji, va rog frurnos, Tnainte. Hotarafea 227 care este

intens citata de catre direcjia de specialitate este o hotarare, pentru 9tiinta
colegilor mei, am aflat chiar de la avocatii no9tri acest lucru, avocati care
ne reprezinta. Hotararea respective, 227, sper ca nu-i gre9esc numarul 9i
care repet, este citata copios de catre eroica Direc jie pentru Servicii
Publice, e de fapt atacata in instan@ 9i are toate 9ansele, daca fmi
permiteti aceasta expresie, sa fie anulata. De ce? Pentru ca aceea§i
directie la vremea respectiva nu ne-a pus la dispozi+ie fi9a de calcul
depusa de catre Eco Sud, iar Eco Sud a atacat aceasta hotarare §i cel mai
probabil o sa ca9tige. Ce sa vezi? Cui se datoreaza toate aceste lucruri?
De fapt, domnule Nicu9or DAN, stimate Primar General, de fapt de ce nu
se dore9te sa se discute chestia asta? Ce se ascunde Tn spatele acestui
lucru? De ce toate aceste eforturi pentru a ne Tmpiedica sa discutam
chestiunea? Ba m-aji ignorat, v-am solicitat, nu dumneavoastra personal,
dar s-a ignorat propunere mea in doua dali succesive, Pur 9i simplu nu m-
a+i bagat Tn seama. Acum se vine cu acest document, care este un pseudo
document in sensul celor invocate, da, dupa parerea mea un document
suficient care sa releve faptul ca directia respective, foarte bine, are un
aviz negativ. A invoca hotararea 227 mi se pare nepotrivit. va rog sa ma
scuzati pentru luarea de cuvant prea lunga. Multumesc.

(

Domnul consilier Badiu Andrei
Domnule pre9edinte a9 avea 9i eu o scurta interventie. Raportat la

cele discutate, consider totu9i ca daca directia de specialitate da un aviz
negativ, ar trebui sa vina 9i cu o solu+ie pentru ca ideea de a spune doar
nu, nu se poate. A9teptam cu mare interes solutia Directiei de utilitati. Nu
se poate doar sa zici nu fara nicio raspundere 9i sa blochezi. va
mu ltumesc.

(

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Daca fmi permiteti, o completare la ceea ce a spus domnul Badiu:

nu numai ca directia de specialitate ne desfiin{eaza ca 9i consiliu, ne
priveaza de dreptul 9i obligajia noastra fundamentala de a delibera, de a
dezbate problernaticile care sunt puse Tn fata Municipiului Bucure9ti 9i Tn
fata bucurestenilor. Multumesc!

Domnul Primar General Nicusor
TF@ Fe-Din nou, sunt lucruri pl

consemnate Tn procesul-v#fba) B

llcul Id'da/eTnseamna o fisa

DAN
cu totii, dar ca sa ramana
a facut o solicitare care
un memoriu care detaliaza



fiecare din liniile acelei fi9e de calcul. Municipiul Bucure9ti, inca din
mandatul anterior, a achizitionat un consultant. Consultantui acela a
eliminat niste linii din acea fisa de calcul, considerand ca sunt cheltuieli
viitoare 9i nu cheltuieli trecute, a9a cum prevede legea. §i consultantul a
spus: aceste linii din fi9a de calcul se justifica, celelalte linii nu se justifica,
prin urmare a propus direcjiei 9i direcjia v-a propus dumneavoastra Tn luna
august un tarif pe care sa iI votati. Deci Consiliul General a solutionat
cererea Eco Sud, considerand ca o parte din tarifele pe care ei le-au
solicitat, din elementele constitutive ale acelui tariff, se justifica, o alta
parte din elementele constitutive nu se justifica. Asta este situatia de fapt.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Domnule Nicu§or Dan, acuma eu va multumesc 9i cu sinceritate va

spun, pentru explica{iile dumneavoastra, sunt lucruri pe care le 9tiam, nu
e nimic nou. Dar daca v-ati asumat sa raspundeji in numele acestei directii
de specialitate, va rog frumos, puteti sa fmi spLIneji 9i mie de ce la vremea
respectiva a fost omisa din documenta jia care ne-a fost pusa la dispozi jie,
aferenta proiectului de hotarare de la 227, de ce a fost omisa fi9a de calcul
depusa de catre Eco Sud?

(

Domnul Primar General Nicusor DAN
Deci nu am in secunda asta raspunsul complet, dar din ce Tmi aduc

aminte de la una din discutiile anterioare, nu ’in cadrul consiliului, ci in
grupul acela ad-hoc de tucru, conjinutul acelei fi9e se gase9te Tn

fundamentarea pe care o dau experIii achizitionati de Municipiul Bucure9ti.
in sensul ca in raportul care a stat la baza raportului pe care I-a facut
directia sunt luate fiecare din liniile din fisa de calcul a Eco Sud si dat un
raspuns da sau nu 9i explicat de ce. Daca nu ma Tn9el, dar nu cred ca ma
Tnsel

(

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Multumesc frumos din nou pentru explicajiile dumneavoastra! O

ultima Tntrebare: cum vedeti dumneavoastra solutionata obligatia instituita
de instanta pentru noi, Consiliul General, de care nimeni nu tine cont 9i de
situatia grava in care ne aflam noi, pentru ca suntem sanc+ionaji de catre
instan@? Cum vedeti dumneavoastra rezolvata aceasta obligajie instituita
de instanta de a solutiona cererea reclamantului? Care e solutia pe care
o propuneji dumneavoastra?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Tn opinia

a obligat Consi

adica obli q7pP

a facut-o Eco Sud si la care instantamea, cererea
laN sa raspunda, a fost solujionataiul Gener; fRI:Pd

pc 9Vndeplinita de Consiliul Generalstabilita d
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prin hotararea din august 2021, iar acum pe ceea ce Tnseamna aplicarea
de penalitali exista mai multe.... acel articolul 24 din Legea 554, exista
mai multe tipuri de solutii pe care le dau instantele, adica jurisprudenja nu
este unitara, sunt instan Ie care considera ca, daca Tn cursul procesului de
penalitati, cum suntem noi, in situatia asta, adica a fost un fond 9i urmeaza
recursul Tn luna iunie, daca Tn cursul acestui litigiu obligatia este Tndeplinita
atunci nu se percepe nicio penalitate, sunt alte instan+e care spun ca daca
in cursul litigiului obligatia fost Tndeplinita, atunci se percepe penalitate
Tntre momentul stabilirii obligatiei prin titigiul principal 9i momentul Ia care
obligatia a fost Tndeplinita.

in opinia mea in niciun caz din august 2021 nu mai curge nicio
obliga+ie 9i nicio posibilitate de penalitate catre Consiliul General.

Domnul Consilier Suhan Valeriu - Nicolae
Ok, nu mai continui discutia.

(

Domnul Consilier Badiu Andrei
fmi permite{i domnul §uhan, tot a9a ca sa fiu 9i eu, tot a9a formal 9i

sa ramana consemnat Tn procesul - verbal, sunt colegi care nu sunt la
curent nefacand parte din grupul acesta ad hoc, nu cunosc problematica
9i de aia e bine sa explicam lucrurile foarte clar, indiferent de situa jie noi,
ca ora9 trebuie sa ne dam seama ca avem un tarif reglementat, a9a cum
este el reglementat, doar la nivelul anului 2017.

Mai sunt cereri din anul 2019 9i din anul 2021, noi pe acelea nu
putem sa le ignoram 9i acele cereri fac parte din problematica Eco Sud,
acum avem un motiv spunem “este greaua mo9tenire”, este o
neTndeplinire a unei obligatii din mandatul trecut.

Peste doi ani, vor veni aIji consilieri sau va avea alta configurajie
Consiliul General 9i va spLIne ”nu este solutionata cerea din anul 2019”,
noi trebuie sa rezolvam problema aceasta.

Consider 9i pot sa confirm ca domnul prirnar general a avut
disponibilitatea de a participa la toate Tntalnirile, dar cred ca undeva
problematica asta Eco Sud trebuie sa intre Tntr-o formula accelerata pentru
a reu9i sa deblocam o data situa+ia aceasta, dar blocajul, domnule primar
general, vine foarte mult din directiile din subordinea dumneavoastra,
respectiv Direcjia utilita{i sau Directia Juridic, cu unele mentiuni pertinente
din partea Directiei Juridic.

Noi nu putem efectiv sa gasim, sa cautam formule de a rezolva
problema executivului ca un om nu dore9te sa semneze sau nu dore9te
sa T9i Tndeplineasca atribu+iile legale Tntelegand sa dea tot felul de adrese
in Ioc sa faca un raport de spl

Acesta este fondul o?6lahei
a (

(
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cum injeleg eu



va multumesc pentru toata disponibilitatea de pe care ati avut-o sa
participaji la aceste Tntalniri, Tmpreuna cu avocatul care reprezinta
primaria, dar vi rog sa intram Tntr-o formula accelerata pentru rezolvarea
acestei probleme.

va mul+umesc 9i Tmi opresc intervenjiile aici!

Doamna Secretar general Georqiana Zamfir
Avand Tn vedere adresa Direc+iei utilitati, despre care s-a facut

vorbire, tocmai Tn aceasta adresa s-a comunicat Consiliului General.
respectiv inijiatorilor proiectului de hotarare, ca nu se Tntocme9te raportul
de specialitate din motivele invocate Tn adresa. A9adar neTndeplinindu-se
condi+iile articolului 136 alineatul 8, in care se prevede clar ca fiecare
proiect de hotarare Tnscris pe ordinea de zi a §edintei Consiliului este
supus dezbaterii numai daca este Tnsojit de referatul de aprobare, raportul
de specialitate al compartimentului de resort, neTndeplinindu - se aceasta
conditie Tn ceea ce prive9te existenta raportului, in acest moment nu
putem pune proiectul pe ordinea de zi.

(

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
lertati-ma doamna Secretar general, §uhan sunt. fmi cer scuze

stimata doamna, ca va Tntrerup.. .

(

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
va rog.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Acest document nu ne este adresat. va rog frumos sa iI cititi. va este

adresat dumneavoastra, nu ne este adresat noua.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Daca Tmi permiteti domnul §uhan. A9a este, probabil o omisiune de

la Directia de utilitati.. .

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Daca e omisiune sa si-o ia acasa Directia de utilitati.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Tmi dati voie?
va rog, a adresat-c

comunicarea cu ,Consiliul
foarte clar, au s6ris ca nu

oentru
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acea forma, vom vedea ulterior daca se va ajunge Ia... in acest moment,
Tn concluzie, nu avem raport de specialitate.

Domnul Consilier Suhan Valeriu Nicolae
Doamna, va cred, dar nu sunt de acord cu dumneavoastra, nu sunt

deloc de acord cu dumneavoastra. Nu va suparati pe mine, in alte privinte
suntem foarte formali, foarte riguro9i 9i scrupulo9i Tn respectarea legii, iar
acum suntem foarte... ... ., probabil ca directia, eroica directie, trebuie sa Ti
multurnim ca ne pune in astfel de situatii au omis. Ei uite ca daca probabil
au omis sa §i-I ia acasa, noi nu avem ce sa facem cu documentul
respectiv, nu ne este adresat.

Domnul Consilier Badiu Andrei
Doamna Secretar General, va Tntreb. Nu credeti ca sunt prea multe

omisiuni la aceasta direc{ie? Omitem sa punem fi9a de fundamentare,
omitem sa adresam Tn mod corect, nu sunt cam multe omisiuni?(

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Daca Tmi permiteji, ca nu am apucat sa continui, omisiunea consta

in faptul ca nu au trecut consilierii care au initiat, dar in continutul adresei
trimiterea este clar la initiativa proiectului de hotarare de care vorbim.
Acum cu permisiunea dumneavoastra o sa trec la ordinea de zi.

Vi supun la vot ordinea de zi a9a cum v-a fost comunicati fari
alte modificari ei completari.

va rog sa votati. Domnul Circa, doamna Davidescu, domnul Stofor,
domnul Rigu, doamna Davidescu, doamna Petrescu, domnul Bujduveanu,
doamna Davidescu

Da, va rog.

( Doamna Consilier Davidescu Monica Mariana
Sunt de acord cu ordinea de zi. Nu mi-a aparut pana acum, Tmi cer

iertare

Doamna Secretar General Georgiana Zamfir
Muljurnim frumos de precizare. Apare pe fi9a sau o adaug eu? Nu.
Cu 47 de voturi, inclusiv cu votul doamnei Davidescu pentru, 0

Tmpotriva, 4 abjineri, ordinea de zi a fost adoptati.

O sa trecem
hotarare privinl
General al Muni1
26.05. 2022. va
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Domnul viceprimar Bujduveanu Stelian
Grupul PNL Tl propune pe domnul George Nicolaie.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Muljumesc 9i eu. Constat ca alte propuneri nu sunt, va rog sa va

exercitaji votul pentru alegerea pre9edintelui de 9edinji pentru
9edin ja de astazi, a domnului George Nicolaie.

Domnul Badulescu, doamna Enciu, doamna Luminita Serban.
domnul Marius Pavel, domnul Badulescu

Cu 40 de voturi pentru, 0 voturi impotrivi, 9 abjineri, s-a ales
pre9edinte de 9edinji pentru astazi domnul George Nicolaie, caruia
am sa Ti dau cuvantul. va multumesc frumos.

(

Domnul Pre9edinte de sedinla Nicolaie George
Buna ziua tuturor. va muljumesc foarte mult pentru vot. Stimati

colegi vom trece la doilea punct al ordinii de zi de astazi - Proiect de
hotarare privind aprobarea Acordului de infralire intre Municipiul
Bucure9ti din Romania 91 Municipiul Tbilisi din Georgia. Initiator este
Primarul General al Municipiului Bucure9ti, avem 9i doua comisii ale caror
rapoarte de specialitate au fost trimise 9i sunt pentru aprobarea acestui
proiect de hotarare, Comisia de cultura, culte §i educatie civica, relatii
interna+ionale 9i relatia cu societatea civila 9i Comisia juridica 9i de
disciplina. A9a cum spunea 9i domnul Primar General este un acord de
Tnfralire cu capitala Georgiei, ora9ul Tbilisi 9i nu cred ca este cineva care
sa aiba ceva Tmpotriva acestui acord, dat fiind importanja Tnfratirii Tntre
ora9ele noastre. Stimati colegi daca aveti interven Iii, va rog frumos, daca
nu sa trecem la vot. va multumesc

Domnul Florin Melciu, va rog, domnul Necula, domnul Hazarian.

Domnul consilier Melciu Florin
Votez „pentru“

Domnul Pre$edinte de 9edinta Nicolaie George
§i eu va muljumesc, domnule Melciu.
Domnul Stelian Bujduveanu, va rog.
Mutjumesc.
Avem 49 de votl



Domnule pre9edinte, buna ziua, lordanescu sunt. Voiarn sa 9tiu
daca a fost consernnat 9i votul meu.

Domnul Pre9edinte de 9edinta Nicolaie George
Da, a fost consemnat. va muljumesc.
Avem 50 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva,

proiectul a fost adoptat.
va muljumesc stimaji colegi.

1 abjinere,

Vom trece Ia cel de-al treilea proiect al ordinii de zi - Proiect de
hotarare pentru modificarea 9i completarea Hotirarii C.G.M.B. nr.
260/13.05.2022 privind asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului
Bucure9ti 9i Municipiul Bucure9ti, in vederea realizarii proiectului
„Amenajare piste de biciclete pe raza Sectorului 2 al Municipiului
Bucuresti“.

Inijlator este Primarul General al Municipiului Bucure9ti.
va rog frumos sa trecem la vot, daca se poate. Muljumesc.
Domnul Rare9 Hopinca, va rog frumos.
Avem 3'1 de voturi pentru, 0 voturi impotrivi, 19 ablineri,

proiectul a fost adoptat.
va muljumesc.

I

Punctul numarul patru al ordinii de zi - Proiect de hotarare privind
Tmputernicirea expresa a Consiliului Local al Sectorului 1 de a hotarT
Tncheierea Acordului de parteneriat dintre Sectorul 1 al Municipiului
Bucure9ti prin Primar, Ministerul Afacerilor Interne 9i Direcjia
Generali de Polijie a Municipiului Bucure9ti, in vederea depunerii
cererii de finanjare aferente proiectului “Renovare energetica
moderata Secjia 4 de Politie, str. Ion Neculce, nr. 6, Bucure9ti, care
va fi depus Tn cadrul Programului Najional de Redresare 9i Rezilien g,
Componenta 5 – Valul Renovarii“.

Inijiator este Primarul General al Municipiului Bucure9ti.
Stirnaji colegi, va supun la vot acest proiect.
va muljurnesc.
Domnul Deaconescu, va rog frumos sa finalizaji procedura de vot.

va muljumesc.
Avem 50 de voturi

proiectul a fOBt adoptat.

-J
'b{uri Tmpotriva, 1 ablinere,
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va muljumesc.
Nemaifiind alte subiecte pe ordinea de zi, declar 9edinja Tnchisa.
va muljumesc. O zi frumoasa!

§edin ja ordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti s-
a Tncheiat Ia ora 10:32.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conform itate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Direcjia Generala Logistica – Directia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe care
s-a desfa9urat 9edin+a, care constituie anexa la prezentul proces-verbal.

r PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIULUI BUCURESTI

Georgiana ZamfirNicola George
/:-



1.Procesul verbal al sedintei CGMB din data de 18.65.2022
A.Pentru 28/40 ( 70%)
B.impotriva e/40 ( 0%)
C. Abjinere 11/40 ( 28%)

Niciun raspuns 1/40 ( 3%)
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maxim marius catalin
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Sorin Purcarea
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Florin Covaci
Cosmin Smighelschi
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1.Ordinea de zi in integralitatea sa
A.Pentru 46/51 ( 90%)

B.impotriva e/51 ( 0%)
C.AbTinere 4/51 ( 8%)

Niciun r5spuns 1/51 ( 2%)
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1. Pct . 1 Proiect de hotarare privind alegerea pre§edintelui de ;edinji a
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti pentru ;edinTa ordinara din data
de 26.05.2022

A.Pentru 4g/51 ( 78%)

B.impotriva e/51 ( 0%)
C.AbTinere 9/51 ( 18%)

Niciun raspuns 2/51 ( 4%)
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1. Pct . 2 Proiect de hotarare privind aprobarea Acordului de infraTire intre
Municipiul Bucure;ti din Romania ;i Municipiul Tbilisi din Georgia

A.Pentru 49/51 ( 96%)
B.impotriva g/51 ( e%)

C.AbTinere 1/51 ( 2%)
Niciun raspuns 1/51 ( 2%)
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1. Pct . 3 Proiect de hotarare pentru modificarea ;i completarea Hotararii C .G.M.B.
nr. 260/13.05.2022 privind asocierea dintre Sectorul 2 al Municipiului Bucure;ti
;i Municipiu1 Bucure;ti, in vederea realizirii proiectului 'Amenajare piste de
biciclete pe raza Sectorului 2 al Municipiului Bucure9ti '

A.Pentru 31/50 ( 62%)
B.impotriva g/50 ( e%)
C.AbTinere 19/50 ( 38%)

Niciun raspuns g/50 ( 0%)
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1. Pct.4 Proiect de hotarare privind imputernicirea expresi a Consiliului Local
al Sectorului I de a hotari incheierea Acordului de parteneriat dintre Sectorul
1 al Municipiului Bucure§ti prin Primar, Ministeru1 Afacerilor Interne ;i
DirecTia Generala de Polij:ie a Municipiului Bucure§ti, in vederea depunerii
cererii de finanTare aferente proiectului 'Renovare energetica moderata SecTia 4
de PoliTie, str. Ion Neculce, nr. 6, Bucure9ti, care va fi depus in cadru1
Programului NaTional de Redresare 9i RezilienTi,

A.Pentru 5g/51 ( 98%)
B.impotriva g/51 ( e%)
C,Ab{inere 1/ 51 ( 2%)

Nic i un ras puns a/ 51 ( 0% )
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